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Kedves Olvasó!  
 
Régi adósságunk törlesztésének elsD kis részlete ez 
a kis „újság”, melyet  kérjük fogadjanak 
megértéssel és bizalommal.  
 
Bánjanak vele úgy, mint közös gyermekkel szokás, 
mert szándékaink szerint ez az újság mindenkié. 
MindenkirDl és mindenkinek szól, aki Patonán él, 
aki patonainak vallja magát. (A szerkesztDi 
felelDsséget természetesen vállaljuk.) Rajtunk 
múlik, hogy érdekes, sokszínQ, hasznos lesz-e, 
vagy unalmas és semmitmondó. Fontos, hogy 
bátran kritizálják és velünk együtt szerkesszék a 
lapot.  
 
Megpróbáljuk a hírmondót havonta és minél elDbb 
jó, nyomdai minDségben megjelentetni. Vágjunk 
hát jó patonai szokás szerint a közepébe!  
 
 

Választottunk! 
 

Eltelt újabb négy év önkormányzatunk és a falu 
életében is. Takács József polgármester úr már 
korábban jelezte, hogy nem kíván 
polgármesterként indulni, s több képviselD is úgy 
döntött, hogy nem vállalja tovább a testületi 
munkát. Ezek után már nem volt meglepD, hogy a 
képviselD-testület összetétele jelentDsen, 50 %-ban 
megváltozott s az átlagéletkor is 10 évvel lett 
alacsonyabb a választás eredményeképpen.  
 
Pintér Imre polgármester úr az elDdök munkájának 
megbecsülésére, s a megkezdett programok, 
beruházások folytatására helyezte a hangsúlyt 
programbeszédében. 
 

     
 
Az október 16-i alakuló ülésen a testület letette 
esküjét. Megtárgyalta a törvény által elDírt 
kötelezD napirendi pontokat, így került sor az 
alpolgármester megválasztására, a polgármesteri 
illetmény, az alpolgármesteri és a képviselDi 
tiszteletdíjak megállapítására. Ez utóbbiak közül az 
alpolgármesteri tiszteletdíj nem változott, a 
képviselDi pedig az október 1-jén hatályba lépett 
törvénymódosításnak megfelelDen kisebb összegQ 
lett.      
   
Az új testület: felülrDl balról jobbra: Bolla Róbert, 
Szabó Ervin alpolgármester, Pintér Imre 
polgármester, Gróf János, Nagy László, Kiss 
Ferenc, Lakatos Károlyné, Horváth Julianna, Kiss 
Jánosné, Weiszné Sós Éva képviselDk. 
 
 

 
 
 
A testületnek két állandó bizottsága van. A Sport 
és Kulturális Bizottság elnöke Kiss Jánosné, tagjai 
Nagy László és Weiszné Sós Éva.  
 
Az Ügyrendi Bizottság elnöke Lakatos Károlyné, 
tagjai Bolla Róbert és Gróf János. 
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Megújult a MQvelDdési Ház! 
 

Az elDzD önkormányzati ciklus egyik legnagyobb 
beruházása a 13 millió forintos támogatással 
kívül-belül megújult MQvelDdési Ház. Mint ahogy 
ilyenkor lenni szokott, némi hiánypótlásra és 
hibajavításra szükség volt, de a Ház ránézésre is 
szemet gyönyörködtetD. 
 

 
    

A hivatalos avatásra hamarosan sor kerül. 
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Az Ifjúsági Klub október 27-én nagy sikerQ 
„Töklámpás készítD versenyt” rendezett. A 
jelentkezDk, kicsik és nagyok beleadtak apait, 
anyait „kenték vágták” a tököket. Az Dsi kelta 
ünnepbDl évszázadok során kialakult 
„halloweenezés” számos szokása még nem 
honosodott meg nálunk, de a Valentin naphoz 
hasonlóan bizonyára ezt sem kerülhetjük el. 
EgyenlDre a magyar falvakban a fiatalok még nem 
járnak házról házra, mint a betlehemezDk, tréfás 
rigmusokat kántálva, ijesztD jelmezbe bújva, de a 
töklámpás készítésnek már nálunk is régi 
hagyománya van.  
 
A kelta újév napján, november 1-jén kezdDdött a 
sötétség uralma, s hiedelmük szerint a megelDzD 
október 31-i napon  a  gonosz szellemek  fogságba  
 

 
ejtették a Napistent. Az ekkor elDjövD gonosz 
teremtmények elijesztését szolgálja a Töklámpás. 
 
 

 
 

Készül a rettenetes „Tökfej”. 
 
A Klub következD programjára november 3-án 
pénteken 16 órakor kerül sor, a szervezet egészségi 
állapotának felmérése Voll módszerével címmel, 
elDadó Liptákné Czigler Éva. Minden érdeklDdDt 
szeretettel várnak! 
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Nyitva tartás rendje: 
 
Ifjúsági Klub:  
 
  HétfD: 16 – 18 óráig  
  Szerda:  17 - 18 óráig 
  Péntek: 17 – 20 óráig 
 
Könyvtár:  
 
  HétfD: 14 – 16 óráig  
  Kedd:  8 – 12 óráig  
  Szerda:  14 - 17 óráig 
  Csütörtök: 8 – 12 óráig 
  Péntek: 13 – 17 óráig 
 
Az Ifjúsági Klub nyitvatartási 
idejében intern etezési lehetDséget  
is biztosítunk! (Fél óra: 100,-Ft) 
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Településfejlesztési Program 2006-2010 
 
Az önkormányzati törvény elDírásai szerint a  

képviselD-testület az alakuló ülését követD hat 
hónapon belül elfogadja gazdasági programját. 

A gazdasági program a képviselD-testület 
megbízatásának idDtartamára szól és tartalmazza 
különösen: a fejlesztési elképzeléseket, a 
munkahelyteremtés feltételeinek elDsegítését, a 
településfejlesztési politika, az adó politika 
célkitQzéseit, az egyes közszolgáltatások 
biztosítására, színvonalának javítására vonatkozó 
megoldásokat. 

Amikor lehetDségeinket, értékeinket 
számbavesszük elsD helyen kell említenünk a 
Somogyi Kastélyt, melynek megfelelD 
hasznosítása nagy felelDsséget ró a testületre. 
Kevés falusi önkormányzat dicsekedhet azzal, 
hogy ilyen értékes és viszonylag jó állapotú 
kastély kizárólagos tulajdonosa. Ugyanakkor nem 
feledkezhetünk meg arról, hogy a kastélyban lévD   
iskola és óvoda nem korszerQ, gazdaságtalanul 
mQködtethetD, megfelelD tornateremrDl nem is 
beszélve.  

 

 
A „kastélyiskolában” patonaiak nemzedékei 

koptatták az iskolapadot.  
 
Korábban már született döntés arról, hogy a 

kastély és a hozzátartozó park értékesítésre kerül. 
A feladattal megbízott gyDri ingatlanügynökség  
ezidáig nem talált vevDt. 

Az eladásból származó bevételnek nyilvánvalóan 
fedeznie kellene egy új iskola, óvoda, tornacsarnok 
és labdarúgópálya költségeit. Az sem közömbös, 
hogy a kastély megfelelD hasznosításával turisztikai 
bevételekkel és új munkahelyekkel is 
gyarapodhatna a község.    
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Továbbra is kiemelt helyet foglal el a KépviselD-
testület célkitQzései között a különbözD 
foglalkoztatási programokban való részvétel 
munkanélküliség csökkentése érdekében. 
 
A zöld területek gondozása, településesztétikai 
kultúra fejlesztése szintén fontos és talán a 
legkisebb anyagi ráfordítást igénylD eleme 
programunknak. Ezen a területen számos lehetDség 
nyílik a lakosság bevonására, mind az ötletek, mind 
a munkában való részvétel kapcsán. 
 

FELHÍVÁS 
 

2006. november 21-én, kedden, 17 órakor, a 
MQvelDdési Házban, az FVM Megyei Hivatala 
támogatásával, csoportos szaktanácsadás 
keretében, ingyenes elDadás lesz.  Az elDadás 
témája:  
MezDgazdasági támogatások, és pályázati 
lehetDségek. 
A jelenlévDk részére az elDadó ismerteti a kötelezD 
nyilvántartásokat is, melyek közül a 
TáblatörzskönyvbDl, a Permetezési Naplóból, és az 
Állatnyilvántartásból 1-1 példányát, akinek 
szüksége van rá, ingyenesen átvehet. 
 


